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Abstract (en)
[origin: WO9110812A1] A rotary valve machine has a geometry based on the Pascalian screw with equation (x<2> + y<2> -Dx)<2> = 1<2>/4.(x<2>
+ y<2>) for Cartesian co-ordinates, and equation E = D.cosa + 1/2 for polar co-ordinates. The constant (1) is expressed as a function of the constant
(D) by relation 1 = 2D.f + 2D. The proportionality factor (f) is represented by the dimensions of the individual machine parts in relation f = (2D + r8s +
dél +s +e) /D.

Abstract (fr)
L'invention a pour objet une machine a tiroir rotatif basée sur le principe géométrique du limagon avec I'équation de coordonnées cartésiennes: (x2
+y2 -Dx)2 = 12/4.(x2 + y2) et |'équation de coordonnées polaires E = D.cosa + 1/2. La constante (1) est représentée sous forme de fonction des
constantes (D) dans la relation 1 = 2D.f + 2D. Le facteur de proportionnalité (f) est représenté par les dimensions des composants individuels de la
machine dans la relation f = (2D + r8s + d6l + s + e) /D.
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